
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 2

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor provenuerne i svar på SAU alm. del – spørgsmål

249 (folketingsåret 2017-18) om en ophævelse af fradragsretten for arbejdsmarkedsbi-

draget i topskattegrundlaget og SAU alm. del – spørgsmål 526 (folketingsåret 2017-18)

om indførelse af en formueskat, er lavere end i de tidligere lignende besvarelser af hen-

holdsvis SAU alm. del – spørgsmål 536 (folketingsåret 2015-16) om en ophævelse af fra-

dragsretten for arbejdsmarkedsbidraget i topskattegrundlaget og SAU alm. del – spørgs-

mål 533 (folketingsåret 2015-16) om indførelse af en formueskat. Ministeren bedes endvi-

dere forklare, om provenuer af skattestigninger opgivet efter 2019-niveau generelt anta-

ges at være lavere end i foregående år, og i så fald hvilke prognoser der ligger til grund

for denne vurdering.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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